

第1天:吉隆坡 🛪 河内 – 🐠 🤊 🕼 – 下龙湾

集合于吉隆坡国际机场、飞往河内。

<mark>₹ 下午茶</mark>(越南咖啡 & 法国面包) ₹ 水上木偶戏

为一种越南传统的文艺表演,表演方式是在水池上搭起舞台,由 隐藏在后台的演员用长线或竹竿操纵木偶, 使之演出各式各样的 动作及戏份。

👤 下龙湾夜市

·第2天:下龙湾 – 💶 📆 🖳 🗕 河内 🥌

乘船观光是游览下龙湾最常见的方式, 您可以在小岛之间欣赏山 水风光, 领略下龙湾风光旖旎的自然美景。沿途您会欣赏到大大 小小2,000多块姿态各异的岩石矗立在平静的海面上,仿佛广西 的桂林山水映入眼帘,令人叹为观止! 中午在游船上享用美味的 海鲜餐后,前往知名的天堂岛,徒步至顶,欣赏下龙湾的全景。

三十六古街

约有一千年以上的历史,据说古代只有36种行业,因此每一条街都 卖相同的一种物品,是越南最重要的城市古迹,又称"旧城区"。

-第3天:河内 – 3 **2 5**km – 沙坝 -

老街国际边境口岸

🖁 吉吉村

位于芒花山谷,以其自然美景和黑苗族文化和传统而闻名。参观 吉吉村沙坝最古老的黑苗族社区,与当地人互动时了解黑苗族 永恒的文化和传统价值观。看看他们漂亮的手工锦缎产品,如手 镯、围巾、衣服等等。

₹ 石教堂

也称为玫瑰圣母教堂,位于沙坝市中心的一座天主教堂。

第4天:沙坝

📍 番西邦峰(含来回缆车和单程小火车)

它是越南第一高峰,被称为"印度支那屋顶"。乘坐缆车前往海 拔3,143米的番西邦山顶,享受山顶壮丽美景和清新空气,探索位 于山顶的多个寺庙及地标,展开一场心灵洗涤之旅。体验单轨火 车,到达山顶,触碰标志性地标。

▋银瀑布

┦云龙玻璃桥(含电梯)

参观海拔约2,200米的玻璃桥。当您站在玻璃桥上,一场即兴奋 又刺激的感官体验即将开始, 脚是颤抖的, 但又令人兴奋。

- 第5天: 沙坝 - ③②5km - 河内

₹莫阿纳

有微型巴厘岛之称,新设计的打卡站。在这里,您可以观赏巴厘 岛门、无边湖、莫阿娜女孩雕像、金手、惊险秋千、孤独的树,可 以准备漂亮的衣服和帽子,拍出漂亮的照片。

┦ 市区游

【巴亭广场】【胡志明陵墓+故居(每逢周一和周五,10月-11月闭 馆)】【一柱庙】【西湖】【镇国寺】

🖁 乐天超市

第6天:河内ズ吉隆坡

6天5晚行程不含宁平

第6天:河内 - 1000km - 宁平 - 100km - 河内

፟L 长安生态保护区(含小铁皮舟4人/艘)

越南最受欢迎和最具吸引力的旅游目的地之一。石窟有许多不同 形状的岩石和洞穴, 从大型运河和湖泊中拔地而出。

『白亭古寺(含电瓶车)

第7天:河内 🛪 吉隆坡-

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

送往机场,返回温暖的家。



D1: KUALA LUMPUR **¾ HANOI – 179** km – HALONG BAY

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Hanoi.

- Afternoon Tea (Vietnamese Coffee + Banh Mi)
- 👖 Water Puppet Show

Performing-arts venue presenting theatrical water puppetry shows with accompanying music.

👤 Halong Bay Night Market

D2: HALONG BAY - 10 10 9 km - HANO

🙎 Halong Bay

The most common way to explore Halong Bay is by boat sightseeing. You can enjoy the picturesque scenery between the islands, experiencing the breathtaking natural beauty of Halong Bay. Along the way, you'll admire over 2,000 differently shaped rocks standing tall on the calm sea, reminiscent of the Guilin scenery in Guangxi, which is truly awe-inspiring! After enjoying a delicious seafood lunch on the boat, you'll head to the famous Ti Top Island. A hike to the top offers panoramic views of Halong Bay.

🕺 36 Streets of Hanoi Old Quarter

Have a look at the 36 Streets in the Old Quarter of Hanoi, where the shops all sell the same things and history shows through as commerce.

D3: HANOI - 325km - SAPA

🗜 Lao Cai International Border Gate

🙎 Cat Cat Village

Set in the Muong Hoa Valley, Cat Cat Village is known for its natural beauty, and H'mong culture and traditions. Visit Sapa's oldest Black H'Mong community at Cat Cat Village, learn about the Black H'Mong's timeless culture and traditional values as you interact with the locals. Check out their beautiful handmade brocade products, such as bracelets, scarves, clothes, and many more.

👤 Stone Church

Also known as the Church of Our Lady of the Rosary, is a Catholic church at the center of Sapa.

D4: SAPA

👤 Fansipan

(Includes Round Trip Cable Car And One-way Funicular) It is the highest mountain in the Indochinese Peninsula, hence its nickname "the Roof of Indochina". Take a scenic cable car ride up 3,143 meters above sea level to the peak of Fansipan Mountain, marvel at an impressive view of Hoang Lien Son Range and Muong Hoa Valley's natural landscapes, explore the various temples. Take the monorail to the top of the mountain and touch the spiritual landmark.

Silver Waterfall

Cloud Dragon Skywalk (Includes Elevator)

A glass bridge at a height of about 2,200 meters above sea level. Experience the trembling foot but exciting once you stand onto Glass Bottom Bridge.

D5: SAPA - 325km - HANOI

Moana Sapa

Dubbed as the "mini Bali," is a newly designed photo spot. Here, you can admire Bali Gate, the Infinity Lake, Moana Girl statue, Golden Hand, thrilling swings, and the Lonely Tree. Prepare your best outfits and hats for stunning photographs.

City Tour

[Ba Dinh Square] [Ho Chi Minh's Mausoleum & Stilt House (Closed on Monday and Friday, October - November)] [One Pillar Pagoda] [West Lake][Zhenguo Temple]

LOTTE Mart

D6: HANOI **₹** KUALA LUMPUR

6D5N ITINERARY WITHOUT NINH BINH

D6: HANOI - 1000km - NINH BINH

- 100km - HANOI

Trang An Grottoes (Includes Boat Ride 4 Person/Boat)

One of the most popular and an attractive tourist destination in Vietnam. The grottoes have many different shapes of rocks and caves towering out from large sized canals and lakes.

Bai Dinh Temple (Includes Electrical Car)

D7: HANOI ₹ KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.









TOUR

三轮车或电瓶车游36古街+ 下龙湾小快艇 + 足底按摩

越南盾 1,200,000/人 Cyclo or Buggy Tour of Hanoi Old Quarter + Halong Bay Speedboat + Foot Massage

VND 1,200,000/ person



行程景点 HIGHLIGHT

- 水上木偶戏
- 游玩天堂岛
- 了解黑苗族文化, 欣赏梯田风光
- 最高的山峰,番西邦,见证越南美丽的风景

- Water Puppet Show
- Visit Ti Top Island
- Exposed to Black Hmong Ethnic And Taking Selfies With Stunning Terraced Fields
- Witness Vietnam's beautiful scenery with its highest peak, Fansipan
- Moana Sapa



下午茶 ~ 越南咖啡 + 法国面包 / 三文鱼火锅 + 啤酒 / 莲花百汇自助餐 / 烤肉米线 / 海鲜火锅 / 越南河粉

Afternoon Tea ~ Vietnamese Coffee + Banh mi / Salmon Fish Hot Pot + Beer / SEN Buffet / Bun Cha / Seafood Hotpot / Vietnamese Pho



HOTEL

			Breakfast	Lunch	Dinner
DI	下龙湾(1 晚) Halong Bay (1 Night)	腾龙传奇酒店或同级 Rising Dragon Legend Hotel or similar	-	Х	✓
D2	河内(1 晚) Hanoi (1 Night)	河内伦敦酒店或同级 London Hanoi Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D3	沙坝(2 晚) Sapa (2 Nights)	沙坝魅力酒店或同级 Sapa Charm Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	✓
D 4					
D5	河内(1 晚) Hanoi (1 Night)	河内伦敦酒店或同级 London Hanoi Hotel or similar	酒店 Hotel	√	✓
D6	-	-	-	_	_
D6	河内(1 晚) Hanoi (1 Night)	河内伦敦酒店或同级 London Hanoi Hotel or similar	酒店 Hotel	✓	√
D7	_	-	_	_	_







护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 行程、膳食、酒店住宿、 交通和自费项目可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 3. 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 越南团 附加条规:
 1. 所有行程以中文讲解为主。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- 4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Vietnam Tours – Additional Terms & Conditions: 1. Tours are conducted in Mandarin.

- 2. For booking triples-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
 3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAY 2024